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DOTAZNÍKOVÝ PRŮZKUM duben 2020 – přehled všech odpovědí 
 
Z 954 možných, bylo vráceno 133 vyplněných dotazníků. Budou podkladem pro práci 
současného i budoucích zastupitelstev. V přehledu nejsou uvedena jména osob, která byla 
uvedena v souvislosti s možnou kandidaturou do OZ. Tyto osoby budou o výsledcích 
informovány písemně.  
Děkujeme za Váš čas, který jste věnovali vyplnění dotazníku. 

I.Severová, starostka 
 

1. V čem vidíte největší přednosti obce? 

 6x poloha 

 2x v zeleni 

 2x fungující obecní úřad, spolky 

 2x starostka 

 2x poloha mezi Letohradem a Žamberkem 

 2x dopravní obsluha 

 2x poloha mezi městy 

 2x jsou dobré 

 2x p. Severová-starostka 

 investice do rozvoje obce, využití dotací 

 dopravní obslužnost, dosah měst, zájem o 

bydlení, blízkost parku a lesa, cyklostezka, 

chodníky kolem silnice 

 základní a mateřská škola, poloha mezi 

městy 

 ve vedení (starostka) 

 dopravní dostupnost, bohatý spolkový život 

 umístění 

 činnost obecního úřadu 

 dobře fungující obecní úřad, komunikace, 

vstřícnost 

 dobrá poloha – mezi městy 

 vedení obce 

 přístup starostky obce k občanům 

 upravenost 

 dostupnost úřadů, obchodů, atd. 

 vztahy, kvalitní zastupitelstvo a zájmy 

starostky 

 strategická poloha 

 výhodná poloha obce 

 autobus, vlaky 

 autobusová doprava 

 klid 

 opravy 

 investice do zeleně 

 že obec „žije“ 

 škola, školka, strategické umístění obce 

 stále se rozvíjí, s vedením jsem spokojená 

 infrastruktura 

 obec je dobře situovaná 

 dobré vedení, blízkost měst 

 velké množství aktivit i akcí (jezdí i z okolí) 

 strategická pozice (vlak, bus, blízko do 

měst), škola, školka 

 ve starosti o obyvatele 

 vybavenost, dostupnost do města 

 rozhodování o investicích 

 chodníky, prodejna, kanalizace, vodovod, 

škola 

 obec má dobré umístění mezi 2 městy 

 vedení 

 dobrá práce starostky a celého 

zastupitelstva 

 skvělé zastupitelstvo, informovanost 

 poloha, spol. vybavenost 

 dostupnost okolních měst 

 veřejná dostupnost, akce 

 dostupnost s okolními městy 

 nevím 

 celková péče o obec a obyvatele 

 v hezkém prostředí, je tu relativně klid, péče 

o obec 

 rodinné kořeny 

 myslím, že ve vedení obce 

 finančně bohatá obec – co chceme, to 

máme 

 máme chodníky 

 dopravní dostupnost, poloha mezi městy 

 poloha, občanská vybavenost 

 zeleň 

 spolky, rozvoj, péče o krajinu, umístění obce 

mezi městy 



Dotazníkový průzkum 4/2020 – přehled všech odpovědí                                                              Stránka 2 z 20 

 třídění odpadů 

 dobré vedení v čele obce 

 zeleň 

 že se postará o veškeré cesty 

 není zde průmyslová zóna, dostupnost 

sousedních měst, zeleň, čistota 

 pozice mezi dvěma městy 

 spolupráce občanů, spolků 

 blízkost měst 

 opravenost cest - konečně 

 poloha, dostupnost okolí, někteří lidé 

 v tom, že jsme mezi Letohradem a 

Žamberkem 

 výstavba chodníků 

 v rozvoji 

 upravenost, čistota 

 úprava zeleně, chodníky, škola 

 starostka se stará 

 péče o ZŠ, MŠ 

 výborné složení zastupitelstva 

 umístění (poloha), výkonné zastupitelstvo 

 sokolovna, blízkost Žamberka a Letohradu, 

ZŠ a MŠ, obchod 

 kulturní a společenské akce 

 katastrální poloha 

 širokou spolkovou činnost, práce s mládeží 

 poloha, vlak, autobus, zaměstnání v okolí 

 strategická poloha 

 dobrá poloha, dostatek zaměstnání v okolí 

 starostka, snaha vše vylepšovat 

 vedení obce 

 dobrá poloha 

 v péči o obyvatele 

 v péči o obci 

 vztahy, zastupitelstvo, aktivita starostky 

 poloha mezi městy, blízko lékař apod. 

 v lokalitě obce 

 poloha, vlastní zastupitelstvo 

 propagace, celkový rozvoj 

 dobré chodníky a silnice, hezká škola a 

sokolovna 

 opravdu se obec stará 

 chodníky, silnice 

 umístění mezi dvěma městy 

 dostupnost (vlak, autobus), škola, školka 

 dopravní obslužnost 

 dobré katastrální rozpoložení 

 velice dobrá poloha 

 

2. V čem vidíte největší nedostatky obce? 

 14x nevím, nevidím 

 9x doprava (silný provoz po většinu dne), 

rychlost 

 6x  žádné nejsou 

 4x katastrofální stav silnic a polních cest 

 3x nevidím žádné 

 3x špatný stav silnice 

 3x hlavní komunikace 

 2x špatné komunikace 

 2x silnice ve špatném stavu, poklopy na 

kanalizaci 

 2x komunikace (silnice) 

 2x Konzum - nedostatek základních 

potravin 

 2x nevyhovující čekárna na vlak - fouká 

do ní a prší 

 2x zápach z močůvky 

 ztrácí vzhled vesnice 

 chybí sběrný dvůr 

 komunikace v některých záležitostech 

 není dořešená kanalizace 

 špatné cesty 

 málo peněz, dotace 

 ovzduší 

 výstavba kanalizace a informovanost 

 nedostatek stavebních parcel a stav 

komunikací 

 nepodpora rodáků 

 v lidech - nelze se zavděčit všem 

 chodníky, cesty 

 že neumí zařídit, aby po vesnici neběhali 

volně psi (místní) 

 opravy místní komunikace 

 vše moc u silnice, daleko do lesa 

 toulaví psi 

 hustota dopravy, někteří lidé 

 v zapojení více občanů do vedení v obci 

 osvětlení cyklostezky, oprava vedlejších 

silnic 

 průjezdná komunikace je v hrozném 

stavu 
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 neochota většiny občanů zastávat 

veřejné funkce 

 silný dopravní provoz (hled vedle 

chodníků) 

 nevidím, mám černý brýle a vílou hůl 

 chování některých spoluobčanů 

 chybí sběrný dvůr, ale bude v AVU 

 je tu jen jeden malý obchod 

s potravinami 

 v infrastruktuře (chodníky) 

 silnice – hlavní provoz, boční nebezpečné 

 je zapotřebí obnovit průtok potoka 

 kanalizace 

 zápach z močůvky a volně pobíhající psi 

 nedostatků je málo, obec se dobře stará 

 předimenzovaný kravín – zápach v obci 

 všude přítomný smrad z močůvky, stav 

silnice 

 rozbité cesty 

 návštěvnost připravených akcí 

 poškozené místní komunikace 

 nepořádek (odpadky, nedopalky) 

 obecní rada a starostka 

 nic konkrétního 

 lidé nechtějí kandidovat do 

zastupitelstva, možnost volit je 1 stranu 

 komunikuje OÚ se zem. dr?? Družstvo 

dělá obci ostudu!! 

 nic 

 nedostatečná spolupráce se zemědělskou společností Letohrad 

 stejní lidé u rozhodování, kteří již nedokáží řídit věci jinak 

 špatně osvětlený přístup k vlakové zastávce a zastávka vůbec!!! 

 obec nemá nějaký prostor jako náves, kde by se soustředilo dění v obci nebo se lidi setkávali, 

altánek je pěkný, ale není nikoho vidět, že by ho využíval 

 

3. Jste dostatečně informováni o dění v obci? 

 106x ano 

 4x ne 

 částečně 

 ne, není slyšet rozhlas 

 pro mě dostačující 

 někdy 

 ano-obecní stránky na internetu, rozhlas 

 celkem ano 

 o blbostech ano, důležité věci 

nedostatečné 

 ne, chybí informace aktuální ze 

zastupitelstva 

 strategické informace jsou pouze na 

vývěsce 

 chtělo by častěji hlášení v rozhlase 

 spíše ne 

 v rámci možností ano 

 dobře 

 ano – rozhlas, internet, stránky, občasník 

 2x ano, ale uvítala bych častější vydávání Lukavského občasníku, alespoň 6x ročně 

 asi ano, informace si mohu zjistit na novém webu, uvítala bych lepší osobní komunikaci s vedením 

obce, případně možnost se jít podívat na zasedání zastupitelstva 

 

4.  Jste spokojeni s bezpečnostní situací v obci? 

 95x ano 

 10x ne 

 4x vcelku ano 

 ne, nedodržování rychlosti v obci a 

cestách obce 

 ne celkem ano 

 až na rychlou jízdu ano 

 ne – auta porušují sil. pravidla 

 s řidiči nic neuděláte, jinak jo 

 ne s bezpečností na silnici 

 dá se říct, že ano 

 díky chodníkům je to bezpečnější 

 ne, z některých přechodů není vidět, auta 

jezdí rychle 

 ne tak docela 

 vcelku ano, až na rychlost automobilů 

 na 90 % ano 

 spíše ano 

 ano - rychlé jízdy po místních 

komunikacích 
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 bezohlednost některých řidičů 

 ? 

 až na provoz 

 rychlost okolo školy 

 ale nejsem, řidiči nedodržují stanovenou 

rychlost 

 

5. Které bezpečnostní problémy Vás zneklidňují? 

 24x žádné 

 6x rychlost v obci 

 6x rychlý a velký provoz na komunikacích 

 5x  nedodržování rychlosti a 

nerespektování přechodů 

 4x nevím 

 3x doprava 

 3x na vedlejších ulicích rychlá jízda aut + 

motorek 

 3x rychlost v obci 

 3x časté překročení rychlosti vozidel na 

silnici 

 3x velký provoz 

 3x nic 

 2x asi žádné 

 2x nepřehledné výjezdy na hlavní 

komunikaci 

 kromě současné situace nic 

 silniční provoz 

 auta 

 zatím žádné 

 cyklisti na chodníku, rychlost aut 

 průjezd těžkých vozidel 

 vysoká rychlost zeměděl. vozidel na 

příčnici 

 snad nic 

 parkování vozidel – dát časové omezení 

 neukáznění řidiči i spoluobčané 

 že se sem nastěhují cizinci 

 pálení větví a suché trávy 

 auta, soukromé ohňostroje 

 rychlost projíždějících aut na hlavní silnici 

 zastávky 

 některé domy a stromy blízko silnice 

 znečištěná cyklostezka 

 vandalismus, rychlost vozidel 

 autodoprava 

 vandalismus 

 maketa policisty 

 kradou se občas kola 

 sídliště nad nábytkem Martínkovi – jezdí 

zde rychle auta, jsou zde děti! 

 překračování rychlosti i na vedlejších 

komunikacích – zpomalovací retardéry 

 rychlost okolo školy 

 nedostatečné osvětlení některých částí 

 lidé jezdí na kolech bez osvětlení 

 pomalý vzestup drogově závislých osob 

(zejména z okolních obcí) 

 nevím 

 nedodržování rychlosti jízdy 

 rušení nočního klidu 

 zatím není nic, co by mě mělo 

zneklidňovat 

 velká a nedodržovaná rychlost vozidel 

 nově vyasfaltované cesty = závodníci a opilci za volantem = budoucí tragédie 

 problém je jedna komunikace, po které jezdí hodně aut a ne vždy bezpečně, na bočních 

komunikacích se také jezdí rychle a ne všude při vjezdu do obce jsou značky s omezením rychlosti 

 

6. Jste spokojeni se stavem veřejných prostranství? Co by mělo být zlepšeno? 

 52x ano 

 14x spokojen, spokojená 

 2x nevím 

 2x jsem 

 2x parkoviště u kostela 

 2x více laviček, košů 

 ne 

 více laviček k odpočinku 

 nemám výhrady 

 jak může být před MŠ a ZŠ jezírko! 

 lavičky 

 ano, chybí park, les 

 celkem ano 

 bezpečnost, údržba, místo pro veřejnost 

 chodníky na některých místech 

 možná více zeleně 

 ano, asi nic 

 vyasfaltovat řádně 



Dotazníkový průzkum 4/2020 – přehled všech odpovědí                                                              Stránka 5 z 20 

 teď už je to lepší 

 komunikace 

 polní cesty 

 cesty, rozhlas 

 častěji řešit plevel-hezké osázení 

 čistota 

 asi ano 

 ano, možná některé plochy méně sekat 

 spíš spokojen 

 stále je co zlepšovat 

 vyhovuje nám to 

 vše OK 

 citlivěji řešit veřejná prostranství 

 velmi spokojen 

 parkování 

 údržba dobrá 

 ano, nenapadá mě 

 spokojenost, chybí chodník a parkoviště u vlakové zastávky 

 celkem dobrá, všude přítomný hnůj nepůsobí moc esteticky 

 asi bude potřeba se zamyslet, co dalšího by se dalo udělat pro zadržování vody v krajině a obci, 

v posledních letech tu moc neprší 

 

7. Jak hodnotíte kvalitu životního prostředí v obci?  

 57x dobře 

 5x velmi dobře 

 4x celkem dobře 

 4x kladně 

 3x většinou dobře 

 3x průměrná 

 2x výborná 

 2x uspokojivě 

 2x v rámci možností 

 2x vyhovující 

 na 2 

 2 

 3 

 průměr (+odpady, - doprava, spalování) 

 špatně 

 zápach ze zem. družstva ! 

 celkem dobrá 

 dobrá (zákaz pálení nepořádku venku) 

 spalování tuhých paliv, kanalizace 

 doprava, hlučnost 

 zlepšení ve spalování tuhých paliv 

 naučit lidi zatápět v kotlích 

 dobrý, je tu čisto 

 občas se někde objeví černý dým 

 občas vadí kouř – ohně, komíny 

 myslím si, že se o hodně zlepšilo 

 až na JZD dobré 

 OK 

 středně dobře 

 lepší se 

 občas se drží smog 

 ujde to 

 dobře, až na některé kouřící komíny 

 vše kazí zápach z kravína 

 až na větší provoz na silnici hodnotím 

spíše kladně 

 hrozné ovzduší, smrad z močůvky, potok-

stoka 

 někteří lidé neumí topit, třídit odpad 

 poměrně dobře 

 ještě je co zlepšovat 

 líbí se mi květinová výzdoba a aleje 

 mělo by se zlepšit 

 jako v zemědělské obci ..... 

 dobře, až na komíny (je cítit, že se netopí, 

čím se má) 

 občas vidím velký kouř od některých 

domů 

 je odpovídající 

 slušná 

 jsem opravdu spokojen 

 jsem spokojená 

 

8. Které problémy související s životním prostředím v obci Vás znepokojují? (doprava, ovzduší, kanalizace, 

odpady, hlučnost, nedostatek zeleně, spalování tuhých paliv apod.) 

 11x doprava, spalování tuhých paliv 

 10x doprava 

 7x  žádné 

 6x doprava, hlučnost 

 5x spalování tuhých paliv 

 4x hlučnost 
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 4x nic 

 3x odpady 

 3x ovzduší, spalování tuhých paliv 

 2x doprava (silný provoz), spalování 

odpadu některými občany 

 hlučnost i o víkendech 

 2x kanalizace 

 2x ovzduší, hlučnost, nedostatek zeleně, 

spalování tuhých paliv 

 2x kouř od některých domů 

 2x ovzduší, hlučnost 

 2x žádné, ale budeme rádi za dokončení 

kanalizace 

 2x kanalizace 

 2x spalování tuhých paliv – někteří lidé si 

to pletou 

 2x doprava, ovzduší, hlučnost, spalování 

tuhých paliv 

 2x spalování nevhodných paliv a 

zamořené ovzduší kouřem 

 doprava, kouř z topení uhlím 

 kanalizace a doprava (rychlost, hluk, 

frekvence) 

 spalování tuhých paliv, kanalizace 

 ovzduší, hlučnost, spalování tuhých paliv 

 není zde nic, co by mě znepokojovalo 

 potok má úzká místa 

 nerespektování rychlosti v obytných 

zónách 

 zvyšující se doprava, spalování špatných 

paliv 

 asi všechny jmenované 

 spokojenost 

 ZD 

 zanešený potok 

 poměrně hustá doprava 

 kamionová doprava 

 hustá doprava, hlučnost 

 doprava – moc aut, jezdí rychle 

 zrušený kravín u váhy 

 časté povalování různých předmětů u 

silnice na chodníku atd. 

 kanalizace, ovzduší 

 majitelé kotlů na uhlí by měli absolvovat 

školení, jak se má správně topit 

 močůvka na příčnici 

 úprava Lukavského potoka 

 velký provoz nákladních automobilů, hluk 

kanálů v silnici 

 plný příkop močůvky u příčnice u JZD, 

teče i přes cestu 

 kanalizace – zápach, hlučnost kanálů 

v silnici 

 udělat radar – velká rychlost aut v obci 

 způsob topení některých spoluobčanů, 

stav hl. silnice 

 chybějící kanalizace, nedodržování 

rychlosti ani v obytné zóně 

 doprava, hluk v neděli a o svátcích 

 nedostatek zeleně, spalování tuhých paliv 

 doprava, odpady 

 doprava, odpady, kanalizace 

 doprava, ovzduší, spalování pevných 

paliv-špatné spalování 

 zejména doprava, hustota provozu, 

zeleně klidně víc 

 nepořádek u kontejnerů 

 nadměrná kouřivost komínů některých 

obyvatel (fakt nevím, čím topí !!!) 

 smrad z močůvky, kontaminace 

povrchových vod, potok stoka 

 nedokončená kanalizace 

 nevím 

 je co zlepšovat 

 ničení zelených ploch obcí (asfaltka u 

poldru) 

 kanalizace – jestli bude fungovat tak jak 

má 

 pálení větví a jiného zahrad. odpadu sousedem. Proč??? Když máme perfektní systém kontejnerů u 

AVA (větve, tráva, štěpka) 

 u zeleně v některých případech vnímám jako přehnanou snahu vše zkrášlit, přirozenější podoba je 

mi bližší 

 vyvážení močůvky na blízké pole, kdy to steče do potoka, vyvážení hnoje – který zapáchá 

 spalování tuhých paliv, vyvážení fekálního odpadu ZD vedle obydlí i několikrát po sobě 

 ovzduší - spalování tuhých paliv, někdy i plasty, hnůj za barákem – hodně velké mínus 

 ovzduší, neskutečný zápach z kravína v letních měsících, nemožno spát při otevřeném okně 
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 spalování tuhých paliv mi vadí – barevný kouř souseda nelze řešit jinak, než nahlášením na obec – 

nechci „žalovat“ pod jménem 

 ovzduší, spalování tuhých paliv, sucho – zadržování vody v krajině (v lesích, potocích, příkopech) 

 uvítala bych jednání se zemědělci, aby nesázeli řepku přímo za domem, v loňském roce to přes celé 
léto smrdělo, a ty postřiky také nejsou dobré pro životní prostředí 

 

9. Jste spokojeni se systémem sběru odpadů v obci? Co byste změnil/a? 

 70x ano 

 16x jsem spokojen/á 

 3x dobré 

 2x ano, nic bych neměnil 

 systém sběru vyhovuje, výše poplatku 

rovněž 

 ne, popelnice by měli jezdit jednou týdně 

 nedávala bych papír do pytlů, jinak OK 

 systém mi vyhovuje 

 ano, neměnila bych 

 jsem a nechápu, že to někomu nestačí a 

vyhazuje ho jinde 

 spokojen, vyhovuje 

 chybí sběrný dvůr 

 tento systém nám vyhovuje 

 ano, uvítal bych možnost odvozu plastů, 

papíru třeba do AVA i mimo svozové dny 

 nejsem, velkoobjemový sběr je málo 

často 

 ano, častější „velký sběr“ 

 čipování povazuji za zbytečné 

 nejsem - vrátil bych původní systém 

 ano nespokojen, vrátit co bylo 

 v zimě delší svoz komunálu 

 přijde mi to dobré 

 ne 

 větší cenový rozdíl podle odevzdaného 

(vytříděného) odpadu 

 není to ideální, ale „dobrá rada drahá“ 

 spíš spokojenost 

 ne, ale bohužel neznám lepší způsob, 

nebaví mě polepování pytlů 

 ano, do budoucna sběrný dvůr 

 ano, velmi 

 v pořádku 

 se systémem sběru odpadu spokojen 

 ano, nový systém sběru mi vyhovuje, 

papír do pytlů je nesmysl 

 ne, měl by být častější vývoz popelnic 

 ne popelnice jednou týdně 

 vybudovat sběrný dvůr 

 ano, na některých místech chybí některé 

druhy kontejnerů 

 občas chaos, lidé nevědí kdy pytle jedou 

 asi bez problémů, až na zmatky v lednu s termíny svozu tříděného odpadu, když už tam ležely pytle 

několik dní, tak jsme je likvidovali se sousedkou 

 vyrábět do nejméně odpadu a zakázat výrobu jednorázových obalů, jinak sběr vyhovuje 

 velká spokojenost se systémem kódů !! a následná sleva na poplatku 

 

10. O jakou sociální službu byste měl/a zájem? 

 17x nevím 

 13x žádné 

 3x pedikúru 

 3x zatím žádnou 

 3x nic mě nenapadá 

 2x zatím nevím 

 2x chybí pečovatelský dům 

 2x rozvoz obědů 

 2x nemám zájem 

 2x výstavba soc. bytů (důchodci, 

startovací byty) 

 zatím nemám o nic zájem 

 nyní o žádnou, později pečovatelka, 

charita ? 

 charitu 

 nemám problém 

 chráněné bydlení 

 pečovatelská služba 

 veřejný internet 

 spokojeni 

 penzion pro důchodce 

 nic 

 ubytování se službami pro seniory 

 zatím jsem soběstačná 
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 zdravotnické služby 

 byty pro seniory s obsluhou 

 pomoc seniorům 

 pečovatelský dům s pečovatelskými 

službami 

 návštěvy lékařů v domácím prostředí 

 mně zatím žádná služba nechybí, nemám přehled o potřebách např. seniorů v obci, matek s dětmi, 

rodin, ale ví, že většina sociálních služeb je v dosahu poskytovatelů v rámci ORP a je možno si služby 

dojednat, obec by tak mohla napomoci propagaci a podpoře již stávajícím poskytovatelům 

 

11. Které zařízení, služby, činnosti, zájmové aktivity v obci nejvíce postrádáte? 

 11x žádné 

 4x pošta 

 4x nic 

 3x sportovní činnost 

 2x kosmetika, pedikúra 

 2x workout hřiště 

 2x kadeřnictví 

 2x nevíme 

 2x zatím žádné 

 2x zdravotní cvičení pro seniory 

 2x nic nepostrádám 

 pošta, restaurace na horním konci, letní 

kino, koncerty 

 pošta nebo nějaká zásilkovna 

 nic mě nenapadá 

 nevím o ničem 

 veřejná posilovna – uvnitř, pošta či 

zásilkovna 

 není pošta, bankomat 

 zařízení pro seniory 

 dopomoc starším – „Charita“ přímo 

v obci 

 více druhů cvičení 

 sběrný dvůr 

 pečovatelská služba 

 různé soutěže pro jednotlivce 

 zdravotní cvičení 

 žádné, možná policejní služebnu 

 spokojeni 

 cvičení 

 „penzion“ pro důchodce 

 sportovní akce 

 rehabilitační cvičení pro ženy 

 já žádné, sběrný dvůr 

 nenapadá 

 vše vyhovuje 

 nic nepostrádám 

 spoj (přímý) Lukavice-Ústí n. Orlicí, 

vlak+autobus 

 více kadeřnic 

 se službama a činnosti spokojen 

 cvičení pro muže 

 je to vcelku dobře vyváženo 

 letní kavárnička, zmrzlina 

 prodejna náhradních dílů pro 

zemědělskou techniku 

 čistírna 

 klub seniorů 

 pedikúru 

 bazén, plavání 

 organizované setkávání starších během 

roku 

 vše je dostupné v Letohradě a 

v Žamberku 

 pečovatelský dům s pečovatelskými 

službami 

 využití sokolovny pro děti – např. fotbal 

 nevnímám nutnost mít v obci „vše“, spíše bych ocenil větší vazbu na okolní města a spolupráci 

s nimi na projektech pro veřejnost 

 chybí mi nějaká neformální setkání nebo akce viz. bod 17, uvítala bych příjemnou restauraci 

s venkovním posezením 

 stánek se zmrzlinou, kávičkou, zákuskem, automat na mléko (třeba od zdejších hospodářů) 

12. Jste spokojeni s fungováním obecního úřadu? Pokud máte výhrady, napište jaké 

 83x ano 

 25x spokojen/a 

 4x celkem ano 

 3x nemám výhrady 

 2x spíše ano 

 2x většinou ano 

 ano, velmi 

 plná spokojenost 
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 ano, spokojenost 

 v pořádku 

 příliš vměšování do soukromých věcí, 

jinak ano 

 dobré 

 dobře 

 nic 

 více méně ano 

 asi spokojen 

 nelíbí se mi občasná arogance 

 velmi spokojena 

 ano, jsem 

 ano, velice 

 nedostatek a nesprávné informace kolem 

kanalizace 

 ne, arogance starostky 

 transparentnost veřejných výdajů, konkrétně drahá stavba kanalizace, proč? Zakoupením DČOV by 

vyšlo na ¼ ceny a všichni obyvatelé obce by ušetřili na stočném. Proč v jiných obcích to mohli 

vyřešit ČOV? 

 

13. Jste spokojeni s fungováním mateřské školy? Pokud máte výhrady, napište jaké 

 68x ano 

 8x nemohu posoudit 

 7x spokojen/a 

 2x dobré 

 1 

 nemáme předškolní děti, neřeším 

 plná spokojenost 

 ano spokojenost 

 vadí mi výměna učitelek bez informace 

 nic 

 školku nepoužívám 

 děti fuč, asi ano 

 ano, delší otevírací doba 

 provoz do 17 hod 

 nemám děti 

 nevyužíváme 

 již se mě netýká 

 ano, ale uvítala bych větší kontakt s rodiči 

 dobře funguje 

 dobré 

 spokojen 

 nemám výhrady 

 oplotit jezírko 

 spánek po obědě i pro děti, co jej nepotřebují 

 dokud jsem měla děti ve školce, byla jsem velmi spokojená, teď nemůžu soudit 

 velmi vstřícné jednání, komunikace, žádné výhrady nemám 

 spokojenost, max. bych uvítala prodloužení provozu odpoledne (aspoň 16.30) 

 kvalitnější vychovatelky odešly v loňském školním roce 

 v minulosti jsme byli vždy spokojeni, teď už máme velké děti 

 děti máme již větší, tak nedokážu posoudit, jestli se něco změnilo se změnou vedení školy 

 

14. Jste spokojeni s fungováním základní školy? Pokud máte výhrady, napište jaké 

 67x ano 

 9x nemohu posoudit, nemám školní děti 

 8x spokojen/a 

 2x dobré 

 2x nadmíru 

 1 

 plná spokojenost 

 ano, spokojenost 

 celkem ano 

 spojování ročníků na předměty 

 nic 

 školu nepoužívám a nástavba je hezká 

 děti asi ano 

 ano, delší otevírací doba 

 provoz do 17.00 

 nemám děti 

 nevyužíváme 

 již se mě netýká 

 nemám zkušenost 

 vzájemná komunikace mezi MŠ a ZŠ není 

ideální 

 nemám výhrady 

 ano, oplotit jezírko 

 spokojenost, nemám výhrady, možná větší nabídka kroužků 



Dotazníkový průzkum 4/2020 – přehled všech odpovědí                                                              Stránka 10 z 20 

 atmosféra v ZŠ je jako za vedení staré paní ředitelky (ponurá nálada) 

 spojené OP a AJ s jinými ročníky, obzvláště 4+5 ročník 

 v minulosti jsme byli vždy spokojeni, teď už máme velké děti 

 dokud jsem měla děti ve škole, byla jsem velmi spokojená, teď nemůžu soudit 

 děti máme již větší, tak nedokážu posoudit, jestli se něco změnilo se změnou vedení školy 

 

15. Jste spokojeni s fungováním Konzumu? Pokud máte výhrady, napište jaké 

 62x ano 

 4x spokojen 

 2x jsem spokojen/a 

 spokojenost 

 ano, chybí „masna“ 

 ne, málo čerstvých potravin 

 ano, k hygieně - vstup nepovolit osobám 

do zázemí prodejny 

 drahé zboží - hlavně zelenina a ovoce, 

více se zaměřit na jídlo 

 v rámci možností 

 spokojenost (velmi dobré zásobování) 

 nevyužívám (zatím) 

 vcelku spokojenost 

 celkem ano 

 ne, základní potraviny chybí 

 nevím, je to daleko 

 ano-bez výhrad 

 ano, je dobře, že tu je 

 štamgasti 

 nenakupujeme zde většinou 

 celkem ano, vadí mi neupravené 

prodavačky (mnohdy i špinavé) 

 ne, drahé 

 ano, ale častěji nabídku ovoce, zeleniny 

 nákupní košíky bych radši viděla ve 

vestibulu 

 v pořádku 

 ne, pomalá obsluha 

 drahé 

 většinou ano 

 rozšířit sortiment 

 nekvalitní uzeniny 

 dobré 

 ano, otevírací doba od 7.00 h 

 spokojenost, možná širší nabídka 

lokálních produktů 

 občas obsluhuje pouze 1 prodavačka, 

zatímco druhá neustále sedí v „kanceláři“ 

 ano, možná více pečiva v odpol. hodinách 

 výborně 

 nic 

 navštěvuji spíše výjimečně 

 občas nedostatek pečiva 

 do konzumu nechodím radši si nakoupím 

ve městě 

 ano, mohl by být větší 

 alkoholici u pokladny -lidi chodí po krámu 

 malý výběr a nedostatek zboží 

 nevyužíváme 

 moc ne 

 ano, velmi 

 moc ne, vázne obsluha 

 malý sortiment 

 možná více čerstvé zeleniny a ovoce, 

pečivo v odpoledních hodinách 

 je od nás daleko 

 nemohu posoudit 

 ano - nad rámec 

 nemám výhrady 

 částečně, je tam cítit kouř z cigaret 

 neupravenost, ráno se neotevírá včas, 

chlapi s pivem v krámě 

 prodavačky jsou hubaté, noční provoz 

 ne 

 konzumace alkoholu v prostoru prodejny 

 2 

 středně, špatná vybavenost potravin 

(pečivo, zelenina) 

 paní vedoucí je majitelka obchodu? 

 

16. Jste spokojeni s fungováním poštovních služeb? Pokud máte výhrady, napište jaké 

 63x ano 

 8x spokojen/a 

 2x celkem ano 

 2x moc ne 

 3 

 uvítala bych výdejní místo přímo v obci 
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 ano, ale chybí p. Moravcová 

 ne, chtělo by to poštu, zásilkovnu, 

balíkovnu 

 ne, aby vrátili bývalé pošťáci 

 ano, a upřímně paní pošťačky lituji, mají 

to těžké 

 dá se říct, že ano 

 problém s balíky 

 chybí pošta v obci 

 spíše ano 

 dosud ano 

 v pořádku 

 ne, nepoužívají zvonky, pouze vhodí 

 ne, doporučené dopisy atd. 

 ujde to, nejsou letáky Lidl, Billa 

 100% v pořádku 

 Letohrad je daleko 

 ne, špatné doručování 

 dobře 

 nic 

 moc se mi nelíbí neochota pošťaček 

(některých) 

 jak to je, tak to je 

 ne, ani nevím, jak funguje 

 po změně velká neochota 

 ano, jsem 

 ano, není problém 

 lepší by byla pošta v místě, ale to je 

zřejmě nereálné 

 nemám výhrady 

 ne, pošta není v obci! 

 ne 

 ne, ukládání zásilek jiných adresátů do 

schránek 

 neměnit doručovatelky 

 fronty v Letohradě 

 nevyužívám, takže nemám názor 

 nemám s nimi problém 

 ne, chybí tu alespoň malá pošta, zásilkovna – např. v Konzumu 

 ne – nedodržují vymezený čas před Ob.Ú. Mohla by tu být pošta, aspoň pár hodin 

 v obci pošta byla bez chyb – teď je zhoršení. V Letohradě – fronty 

 předchozí poštovní doručovatelka byla mnohem lepší 

 na tu bídu ano, uvítali bychom místo pro odesílání zásilek, dopisů z Lukavice 

 funguje pouze doručení, chybí poslání doporučených zásilek, hotovosti atd. 

 ne, postrádám pobočku, alespoň několik hodin týdně, vadí mi častá výměna doručovatelek 

 co fungovalo na 100% likviduje, teď nejsme spokojeny, Letohrad – pošta hrůza 

 

17. Jste spokojeni s kulturním využitím v obci? (o co konkrétně máte zájem – výstavy, koncerty, zájezdy, 

jaké a kam?) 

 56x ano 

 8x spokojen/a 

 3x koncerty 

 3x zájezdy 

 2x ano, výstavy, koncerty, zájezdy 

 2x ano, je toho dost 

 letní kino, koncerty v sokolovně a venku... 

 koncerty, divadla 

 ano, velmi 

 ano, jsem 

 ano, zajímají mě hlavně akce pro děti, 

plesy a taneční 

 spokojen, zájem o letní kino 

 nemám 

 jsem, možno více divadla, koncertů, 

zájezdů 

 přivítala bych více koncertů, divadel ... 

 zájem, zájezdy 

 dostačující 

 ano, divadelní představení 

 celkem ano 

 ano – všichni si najdou to svoje, jen 

někteří nic – jejich škoda 

 celkem ano, letní kino, koncerty i pro 

mladší lidi   

 více méně ano     

 více koncertů, akcí pro děti kolem 

prázdnin     

 hudební koncerty    

 ano – venkovní koncerty   

 ano, výstavy, koncerty, divadla 

 krátké zájezdy 

 výlety zahrádkářů, hrady a zámky 

 ano, v této uspěchané době dostačující 

 nechybí mi, v okolí je jich dost 

 disco 
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 o kulturu zde se zajímá 150 stejných lidí 

 ano, koncerty, zájezdy 

 možná letní venkovní akce 

 ano spokojen, hromadné zájezdy-zájem 

 já na kulturu moc nejsem, rád se zúčastním čehokoliv 

 preferuji např. venkovní koncerty – folk, rock, problémem je hluk 

 koncerty či jiné akce pro mladší lidi (mezi to opravdu nepatří dechovka) 

 nevnímám nutnost mít v obci „vše“, spíše bych ocenil větší vazbu na okolní města a spolupráci 

s nimi na projektech pro veřejnost 

 mám zájem o akce pro střední a mladší generaci žánru – rock, folk, alternative a amatérské 

sportovní akce 

 

18. Jste spokojeni s údržbou kulturních památek? 

 113x ano 

 4x spokojen/a 

 2 

 pro veškeré budovy bych volil méně 

výrazné barvy 

 celkem ano 

 ano jsem 

 více méně 

 ano, je vidět, že se myslí i na ně 

 

19. Je v obci dostatek příležitostí pro aktivní sportovní vyžití? 

 90x ano 

 2x určitě 

 2x asi ano 

 2x ne 

 je 

 nemohu posoudit 

 tolik možností nikdy nebylo 

 workout hřiště 

 více druhů cvič. v sokolovně 

 v rámci možností ano 

 celkem ano 

 více méně ano 

 2 

 celkem ano, v zimě chybí sníh 

 uvítala bych bazén 

 sportovní vyžití velmi dobré 

 ano – super! 

 Ještě workoutové hřiště ano, chybí jóga 

 SDH – děti mají omezené (zúžené) prostory na tréningy 

 v zásadě ano, nevnímám nutnost mít v obci „vše“, spíše bych ocenil větší vazbu na okolní města a 

spolupráci s nimi na projektech pro veřejnost 

 

20. Která sportovní zařízení v obci postrádáte? 

 18x žádné 

 10x asi žádné 

 5x nevím 

 6x nic 

 3x workout hřiště 

 3x koupaliště 

 2x nepostrádáme žádné 

 2x parkourové hřiště 

 2x plavání 

 větší upravenost polních cest pro sport. 

využití 

 nemohu posoudit 

 cvičení pro seniory 

 spokojeni, kruhy 

 nepostrádáme 

 prolézačky a sport. zař. pro starší děti (ne 

skate park) 

 nic mě nenapadá 

 spokojeni, kruhy 

 posilovna – veřejná, kam by se mohlo 

kdykoliv 

 ano 

 více druhů cvič. v sokolovně 

 ne 

 horolezecká stěna, naučná stezka 

 skate park 

 možná bazén 

 půjčovna kol, koloběžek za levno 

 basketbalový koš 

 hokej 
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 bazén 

 kluziště 

 kulečník 

 máme dostatek 

 kluziště s udržovací teplotou (jako v ŽBK) 

 ? 

 větší fotbalové hřiště 

 plavecký bazén/koupaliště 

 uvítala bych bazén 

 hokej – „zimní“ lední stadion, 

„zamrazeni“ povrchu 

 kluziště, lépe zaledněné 

 myslím, že stačí 

 střelecký kroužek 

 něco pro děti ve věku 6-12 let 

 žádné, akorát v tělocvičně bych uvítala udělat lajny na badminton, standardní fotbalové hřiště 

 dle mého názoru mohlo by být v odlehlejších částech obce zřízeny 2-3 menší dětská hřišťátka 

 nevnímám nutnost mít v obci „vše“, spíše bych ocenil větší vazbu na okolní města a spolupráci 

s nimi na projektech pro veřejnost 

 

21. Jakou činnost byste uvítal/a od místních spolků? 

 17x nevím 

 4x spokojen 

 4x dostačující 

 4x za rok sezení – debaty info 

 2x nic mě nenapadá 

 2x činnost spolků je dobrá 

 informační 

 jsme spokojeni, nabídka je pestrá 

 jsem spokojená 

 spolupráci 

 sokol-zdravotní cvičení, jóga 

 spolky pracují na 100% 

 divadlo 

 pořádání výstav, přednášek 

 infoschůzky 

 pokračovat v činnosti 

 oprava lavičky na děts. hřišti za orlovnou 

 zlepšit spolupráci mezi sebou 

 považuji jejich činnost za velmi dobrou 

 letní venkovní akci 

 dělají dost 

 akce pro děti 

 stačí co je 

 vše máme 

 myslím si, že spolky dělají pro své občany 

dost 

 myslím, že se snaží 

 prodej místních výpěstků 

 dobrá 

 výstavy 

 taneční zábavy 

 reprezentaci jména obce 

 např. sběr odpadků 

 od některých spolků třeba ples 

 zájezdy 

 spolupráce se školou, zapojení do výuky, jinak velká spokojenost 

 je na každém spolku, jak se chtějí představit spoluobčanům 

 ať pokračují dále, jejich aktivity nastavenou jsou fajn 

 občas přednášku a s dětmi dělat brigády – zdarma v rámci výchovy 

 větší zapojení Orla do obec. akcí a jeho spolupráci 

 myslím, že se angažují nadprůměrně, hlavně ve srovnání s okolními obcemi 

 

22. Bezbariérový přístup na obecní úřad   ANO  NE

 88x ano 

 31x ne 

 proč ne, třeba ho budu někdy potřebovat 

 ano i do zasedačky!! Na více místech 

 nevím 

 není nezbytné 

 ne, dá se řešit jinak, navrhnout a vyvěsit 

řešení 

 ne, ty dva schody mi nevadí, ale chápu, že někdo s tím může mít problém 

 a je potřeba ??? to máte zjištěný vy – pro jednoho člověka ? nebo pro 8 lidí za navštívení za x 

měsíců – je mobil, internet. Pokud týdně, tak jsem pro !!!, jinak ne 
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23. Rozhledna   ANO  NE

 67x ano 

 68x ne 

 je mi to jedno, neřeším 

 ano, pokud budou dotace 

 decentní rozhledna, která by 

nenarušovala (extrémně) ráz krajiny ano 

 ano, to by bylo vynikající ! 

 ne, zbytečné 

 

24. Jste spokojen/a s mezilidskými vztahy v obci? 

 47x ano 

 11x ne 

 6x vcelku ano 

 3x celkem ano 

 3x ano, až na jisté výjimky 

 2x částečně 

 2x nic moc 

 2x moc ne 

 2x celkem ano, až na pár výjimek 

 2x jak kdy 

 2x asi ano 

 zatím ano 

 obecně ano, výjimky se najdou 

 docela ano, krom některých sousedů 

 většinou ano 

 někdy ne 

 s některými sousedy ne 

 chybí mi od cizích 

 ne (někde) 

 neřeším 

 to je různé 

 na 70% ano 

 někdy ano, někdy ne 

 je to jako všude jinde 

 jistě je co zlepšovat 

 spíš dobrý, ale v obci se najdou zlí lidé 

 tak nějak ano 

 všude se najdou blb.. 

 asi ne 

 neřešit malichernosti 

 spokojen (jako všude) 

 asi ano, lidé by mohli být milejší 

 spokojen 

 ano i ne 

 ne ve všem 

 sama obec vztahy zhoršuje 

 jak kde, lité tu jsou pomlouvačné 

 jde to 

 ano, ale některé sousedy nepředěláte 

 já osobně ano, ale vím, že sousedské vztahy někde „skřípou“ 

 v obci nemáme s nikým problém, ale na to jak jsme tam dlouho (16 let) tam moc lidí neznám, chybí 

mi motivace (možná příležitosti) se zapojit více do dění obce, když byly děti menší, tak jsme se 

zapojovali přes školu 

25. Máte zájem o práci v zastupitelstvu? – napište svoje jméno 

 80x ne 

 nemám 

 ne, možná 

 už jsem za to placen 

 To určitě 

 Děkuji ne  

 už ne 

 ano, ale jsem státní zaměstnanec, takže 

nemůžu 

 spíše ne 

 ne, děkuji 

 zatím ne 

26. Kdo by měl podle Vás kandidovat do zastupitelstva – uveďte jména, oslovíme je 

 15x nevím 

 současný stav je vynikající 

 některý mladý rodák 

 zatím nevím 

 netuším 

 nevím o nikom 

 +++ 

 mladí lidé, jmenovitě nevím 

 zatím nechat 

 vzdělaní lidé, ti co nedrbou!! 
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 nikoho nepřemlouvat – vlastní iniciativa 

 tak jak je 

 tak to je těžký říct 

 zůstat mají dnešní kandidáti 

 někdo mladý, kdo se nebojí prosadit vlastní názor 

 chápu, že o tuto práci není velký zájem a není možné do toho někoho nutit 

 moc tu lidi neznám, ale paní starostka a pan Vítek pracují výborně 

 jste dobrá parta, na doplnění se poohlédněte po nových Lukavácích, ať se zapojí 

Co byste vzkázat spoluobčanům? 

 4x Hodně zdraví 

 2x Pevné zdraví 

 2x Mějte se rádi 

 2x Spolu to zvládnem 

 2x Starejte se o sebe a na svém 

 2x Toleranci 

 2x Ať se daří 

 2x Ať jsou vůči sobě ohleduplnější 

 2x Nic 

 Ať si váží života v obci, ne všude to takto funguje (zásluhou vedení obce, ale i všech spolků a aktivity 

občanů 

 Zdraví, zdraví, zdraví 

 Hodně zdraví hlavně v tomto období 

 Aby rodiče dávali děti do místní školky 

 Zapojte se více do činnosti obce 

 Ať jsou k sobě hodní a úsměv na tváři 

 Každý nemá takového starostu jako vy!!! 

 Nevyhazujte odpad do přírody a třiďte ho 

 Aby podporovali činnosti obce, aby měli pořádek kolem vlastního pozemku 

 Účast na akcích pořádaných spolky a obcí 

 Ať více navštěvují místní akce, pak se ani místní občané neznají mezi sebou 

 Hodně sil a mnoho štěstí a zdraví 

 Ať na sebe dávají v těchto časech pozor 

 Ohleduplnost 

 Aby začali používat mozek 

 Přeji hlavně hodně zdraví!!! 

 Žijte spolu bez nenávisti a bez svárů, život je krátký 

 Aby byli spokojeni, jetu u nás pěkně 

 Dodržovat obecní vyhlášku, třídit dostatečně odpady 

 Momentálně popřála pevné zdraví 

 Popřál všechno nejlepší, pevné zdraví 

 Ať jsme k sobě ohleduplní 

 Ať jsou šťastní a zdrávi 

 Važte si své obce a podporujte dobré akce 

 Lásku 

 Chovejme se k sobě slušně 

 Držme spolu 

 Buďte k sobě ohleduplní 

 Větší zapojení mladých rodin do dění v obci 

 Ať si každý všímá svého 
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 Ať se každý stará o sebe 

 Lepší sousedské vztahy bez ubohé závisti 

 Slušnost 

 Držte při sobě 

 Ať si každý zamete před svým prahem – než něco/někoho pomluví! 

 Víc si vzájemně pomáhat – být hodní 

 Aby se starali „o sebe“, byli k sobě více ohleduplní, naučili se zdravit 

 Starejte se o sebe!!! 

 Nevolte lháře a podvodníky na hrad a do parlamentu 

 Ať si cení svého zdraví 

 Vzájemná ohleduplnost, přátelství 

 Nechť si odstraní staré vraky aut – a zaplatí zbytečný výjezd policie 

 Ať si každý zamete před svým prahem 

 Více se na druhé usmívejte a odpovídejte na pozdravy! 

 Pohodu a dobrou náladu 

 Buďme spokojeni s tím, jak skvěle se máme 

 Usmívejte se 

 Aby se každý zamyslel nad svým jednáním do se mu nelíbí a nedělal to ostatním, abychom všichni 

byli ohleduplní ke všem spoluobčanům ať už jsou jakýkoli 

 Nedrťte tak nesmyslně tu trávu a nechte ji trochu povyrůst, luční kvítí je potrava včel 

 Važte si toho co máte 

 Aby si vážili co zde máme 

 Ať si váží, v jaké bydlí obci 

 Buďte k ostatním milejší, když Vás někdo pozdraví, odpovězte mu! 

 Opravdu se starají 

 Aby vydrželi 

 Více celkové ohleduplnosti 

 Ať jsou lidé na sebe hodní a mají mezi sebou dobré sousedské vztahy 

 Někteří, ať se zamyslí čím topí – kouřivost! 

 Ať se zamyslí čím topí 

 Třiďte odpady, pytle plňte celé (ne do půlky) 

 Děkuji všem, kteří se aktivně zapojují do dění v obci, vedou spolkovou činnost, věnují se dětem 

apod. 

 „Co nechceš, aby ti činili druzí, nečiň ty jim!“ Slušný pozdrav není slabost! 

 

Co Vám v obci nejvíce vadí? Možno označit i více odpovědí, případně doplňte text 

  nedostatečná občanská vybavenost – 1x 

  nehezké prostředí, nepořádek – 4x;   

- 2x areál zemědělské společnosti !hrad - zoufalý stav!!!, resp.pohled z cyklostezky ´největší ostuda obce´ 

- nepořádek u soukromých budov   - špinavé zaprášené vedlejší komunikace  

  špatné sousedské vztahy - 30x 

  vandalismus a bezpečnostní situace v obci - 24x 

  rušení nočního klidu - 9x;  

- sokolovna soukromé akce  

  rušení klidu o nedělích a svátcích - 44x 
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  rozbité místní komunikace - 84x;   

- zlepšení po kanalizaci  

  stav potoka - 66x;  

- stoka rozvážené močůvky !!! a hnojišť v okolí obce ! 

  vzhled zástavby (budov) a veřejných prostranství - 8 x  

– kterých:   - rozpadající objekty      - Ob. úřad a altán (už je těch kýčů moc)  

- Ob. úřad – kýčovitá fasáda    - Ob. úřad, sokolovna – kýč  

- dolní konec obce u trati před přejezdem  

- sokolovna, OÚ, Hasič st. škola - nevhodné, výrazné barvy fasády obecních budov  

  bezpečnost silničního provozu – nedodržování rychlosti atd. - 66x 

 - polní cesta na letiště              - více označení obytná zóna  

 - opilci za volantem na polní cestě (denně)    - alarmující  

 - závodníci a opilci za volantem na nově vyasfaltovaných cestách, nutno dobudovat zpomalovací retardéry! 

   kvalita ovzduší (topení tuhými palivy, plasty) - 51x 

-  pálení trávy a odpadů na zahradách    - pálení plastů  

  parkování na místních komunikacích  - 24x;  

- parkovací ostrůvky při zhotovení nové cesty k trafostanici 

 veřejné osvětlení (svítí moc, málo, chybí) dopište - 30x 

- 6x svítí moc   

- 4x málo 

- 3x chybí k JZD 

- 3x chybí u dvora  

- 2x svítí moc – v noci vypínat 

- 2x chybí 

- 2x nedostatečné, odbočka na cestu k letišti 

- chybí - restaurace u Beranů- cesta k silnici 

- svítí do oken celou noc    

- směr od Letohradu -první lampa oslňuje 

řidiče (stížností je více) 

- svítí moc – neekologické ani efektivní 

- chybí u cyklostezky 

- dostačující 

- zastaralé a částečně nefunkční v našem 

průhonu 

- je potřeba, ale svítit jen na komunikaci 

- svítí moc a zbytečně celou noc 

- LED nepřirozená barva 

- některé lampy jsou lidmi zakrývány – to 

můžou??? 

- oklopit osvětlení – cesta k trafostanici  

- zbytečné svícení v noci 

- mohlo by svítit více, jinak je pěkně 

provedeno 

- POCHVALA – lepší než v Žamberku 

- příchod k vlaku 

 

  veřejný rozhlas (je slyšet moc, není slyšet vůbec, chybí) - 30x 

- 7x není slyšet 

- 5x je slyšet moc! 

- 4x není slyšet vůbec 

- 3x není rozumět 

- 2x málo slyšet 

- ozvěny 

- záznam na internet 

- jde špatně slyšet - nejde rozumět 

- víc posílit zvukovost 

- na některých místech není zřetelný 

- někdy přehlušen auty 

- omezit 1x denně 

- je moc slyšet věčně hrající dechovka 

- dobrý 

- je to v pořádku 

- bez připomínek 

- sídliště nové (horní část obce nad nábytkem Martinek) není slyšet rozhlas 

- v některých místech je slyšet málo anebo není rozumět 

 zemědělský provoz - 26x 

- vyvážení močůvky - znečištěná cyklostezka 
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- s tím související všude přítomný prach 

- JZD – hrůza, nepořádek, řidiči! 

- zápach z kravína 

- rozvoz močůvky v obytných částech obce = 

neustálý smrad!!! 

- zápach 

- zemědělské družstvo, téměř celoročně 

zápach 

- těžká vozidla-velká rychlost! 

- ničení dosud pěkné vozovky těžkými 

vozidly směrem k letišti 

  špatný stav polních cest - 50x 

- U křížku     - ničení dosud pěkné vozovky těžkými vozidly směrem k letišti  

- hlavně k poldru    - mezi hřbitovem a oborou na Šedivec  

 

  jiné 

 rozsvěcování stromku – OHŇOSTROJ – bojí se děti, psi ..... a zbytečně se utrácí 

 bordel a smrad u JZD 

 stav „cyklostezky“ hlavně díky místnímu JZD, na „inliny“ to tady opravdu nejde !!! , a taky  díky 

některým místním ... (jezdí po ní autem s argumentem, že cyklisté taky jezdí po silnici!) 

 zapáchající vzduší v obci (rozvážení močůvky o víkendu, při horkém, slunečném počasí 

 chtěl bych si stěžovat, že pouliční osvětlení v naší ulici na rozcestí u Stejskalu oslňuje a v noci 

nepříjemně září a ruší! 

 stav cyklostezky díky zemědělské společnosti, je na ní tolik bahna, že se kola „netočí“ ... a taky 

díky některým občanům, kteří po ní jezdí autem!   

 zapáchající ovzduší v obci (hnůj, močůvka) – v létě je to nejhorší, tento zápach vás praští do nosu 

 opilecké jízdy přes polní cesty – VELKÝ PROBLÉM! 

 zápach z močůvky ve středu obce 

 zamoření ovzduší kouřem ve středu obce 

 zápach z močůvky ve středu obce, zamoření ovzduší kouřem vzniklé spalováním nevhodných 

paliv 

 příště možnost posílat dotazník elektronicky 

 zrušení resp. není přímé autobusové spojení do Ústí n.O.! na nádraží ČD k rychlíkům na Prahu, 
Olomouc, Brno 

 Jak vidí naši obec návštěvníci: 
Plusy: 
1) máte výstavní školu a školku, u nás škola a školka zanikla a pomalu zaniká i obec! 
2) Závidím Vám skvělý kulturák – sokolovnu, Žamberk ani Letohrad se na něco takového dosud 
nezmohl, u nás v Žamberku za ty samé peníze máme tunel – Pěší zónu! 
3) Je moc fajn, že tu máte chodníky. V naší obci se dosud chodníky nepodařilo vybudovat a 
chodit po silnici je o život! 
Mínusy: 
1) Sraz spolužáků: „Ty bydlíš v Lukavici – to je ta smradlavá obec u Žamberka? Když tam přes ní 
jedu, tak to tam smrdí močůvkou“! 
2) Pozvání příbuzných na návštěvu resp. jejich odpověď: “Přijeďte raději Vy k nám u Vás 
v Lukavici to pořád smrdí močůvkou“! 
3) Kolega cyklista: „Je dobrý, že tu máte cyklostezku, ale jízda kolem areálu jezeďáků je hrozná – 
špína, smrad a ten bordel, tam se od komančů na nic nešáhlo“! 
4) Kamarád: „Je správný, že tu budete mít kanalizaci, ale potok bude pořád stoka, když močůvka 
stále teče do potoka“! 

 2x Rozhlas pro horní nové sídliště  

 Stezka in line pro kočárky údolím Lukavského potoka do Letohradu s využitím aleje u Dvora jako 
parku (mapa přílohou) – 1.etapa – Luk. Katastr (začátek u Muchovy lípy až ke kolejím za Dvorem)  

 Stav cyklostezky Žamberk – Letohrad. Zaměstnanci JZD znečišťují cyklostezku, která je díky tomu 
nesjízdná pro kolečkové brusle a za mokra, díky množství bahna na cyklostezce, ani pro cyklisty. 
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Často sami po cyklostezce jezdí traktory, místo toho aby jezdili po Příčnici (hlavně v zimě je to 
pak vidět díky stopám ve sněhu). Cyklostezka, ač je mnohem mladší, než například úsek 
Letohrad – Ústí, je dost poškozená. 

 Stav cyklostezky – jezdí po ní osobní auta i traktory a nákladní auta. 

 Vadí mi, že dotazník je zavádějící a účelový. Slouží k podpoře výstavby rozhledny a podobných 
kýčů, kterých je v obci dost. Mrzí mě vztah obce k rodákům. 

 „Lukavice smrdí“ dovídáme se od lidí z okolních obcí. Odpovídá kapacita kravína množství 
ustájených krav? Zem. družstva jsou i v jiných obcích, ale takový nepříjemný zápach máme jen 
v Lukavici!! 

 Nabídka a prodej výpěstků od místních pěstitelů. 
 

Další případná vyjádření 

 chtěla bych vyslovit velkou spokojenost se školou a jejím vedením, dále s kvalitou života v obci 

z hlediska spolkové činnosti a rovněž s péčí o upravenost a čistotu obce 

 náměty k řešení: 

o doprava (silný provoz, nedodržování rychlosti značnou částí řidičů ...) 

o kvalita ovzduší v zimních měsících (čím vším topí někteří spoluobčané je až s podivem) 

o chybí chodník a parkovací stání u vlakové zastávky (stálo by za investici) 

o zainvestovat do úpravy některých polních cest pro sportovní vyžití (např. cesta na Mostiska, 

k poldru apod.) 

o z hlediska kultury námět např. na letní kino, koncerty, besedy na urč. téma týkající se 

regionu a historie, akce pro děti atd. 

o Lukavský občasník častěji (aspoň 1x za 2 měsíce) 

 po každém větru u Kolomých pod vlakovou zastávkou se stáčí zrcadla a špatně se vyjíždí s autem 

 velký provoz na silnici ke hřbitovu, hlavně zemědělské techniky i rychlost, znečišťování této silnice, 

ničení kanalizace zajížděním na trávníky, parkování kamionů VIKA Kameničná u Poláčků 

 děkuji paní starostce a zastupitelům za dobré vedení obce 

 nesystémové údržby cest (málo využívaná – krásná asfaltka, více používaná – nezpevněná, kus je 

udržovaný a navazuje na hrozný stav. Proč? 

 přibývá seniorů, kteří by uvítali nějaký dům pro starší, osamělé a nemohoucí, aby na stará kolena 

nemuseli z obce jinam 

 nebylo by špatné vybudovat základnu pro doplňkové zdravotní služby seniorům – hlavně starším, 

myslím tím aplikaci injekcí, drobné převazy atd. Často se na mě občané obrací a jde třeba pouze o 

10 denní aplikaci injekcí a musí jezdit do Žamberka denně. Je to pro ně složité. 

 sousedé neohleduplně parkují v komunikaci, špatný stav komunikací i polních, chybí lampa u dvora 

 parkování v komunikaci (nedodržují 3 m), chybí lampa u Muchovy lípy 

 plnění odpadkového koše na zast. ČD a BUS domovním odpadem, LED osvětlení je moc ostré a 

nepřirozeně bílé, zemědělská společnost by se měla spolupodílet na opravě místních komunikací, 

které těžkými mechanizmy poškozuje 

 vadí mi, že paní starostka využívá Lukavského občasníku k urážení lidí – veřejně, aniž by se oni 

mohli bránit, nebo veřejně reagovat. (posměšné připomínky, fotografie, apod.) 

 parkoviště u vlakové zastávky,  !!! na silnici vyznačit „piktogramový koridor pro cyklisty“ – zapůsobí 

psychologicky na řidiče a cyklisti – hlavně děti přestanou jezdit po chodníku!! 
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 závidím seniorům jejich předvánoční setkání a informace starostky o obci – postrádám takovéto 

informace i pro mladší, jako zaměstnaní máme málo informací o dění v obci, pokud nemáte 

známého zastupitele – nevíte nic, vadí mi současná situace ve školce – učitelky se střídají, nelze 

dohledat jména, bez informace a představení. Velmi schopným učitelkám nebyl prodloužen úvazek 

aniž by se k tomu mohli rodiče vyjádřit 

 semafor u školy – automaticky, když jede auto nad 50 km/h, tak naskočí červená, nebo aspoň na 

zmáčknutí stop, aby mohlo dítě přejít – zpomalí se rychlost aut aspoň částečně po vesnici 

 přístroj na točenou zmrzlinu anebo aspoň možnost v SO-NE (součást Konzumu) 

 v zimě když se vyhrnuje sníh tak aby vyhrnoval celou komunikaci a né jen, že zajede do půlky cesty 

– ulice a vyhrne jen půlku jak se doteď dělo když teda byl sníh!! 

 sokol – nabídnout a více zajistit odpolední cvičení – zájmovou činnost pro děti, žáky. V zimním 

období, je-li sníh, řádně prohrnovat místní komunikace, v sezóně dávat kontejnery na trávu 

v kratších úsecích 

 vadí mi ohňostroj na rozsvícení vánočního stromu, jarmark dětí se mi naopak líbil. Jsem ráda za 

pěkné chodníky, ve srovnání s jinými obcemi táhnoucími se podél silnice jsme na tom opravdu 

dobře, údržba obce funguje výborně, cením snahu, líbil by se mi lesní park, aby bylo kam chodit na 

příjemné vycházky blíže bydliště, ale uvědomuji si složitost provedení 

 vysázet stromy – kaštany (jílovec) álej třeba na příčnici, abychom podpořili krmení pro zvířátka na 

krmení v zimě 

 oprava děr „uvedení do původního stavu“ po výměně osvětlení, oprava silnice k železniční zastávce, 

údržba polních a lesních cest, oprava křižovatky nad statkem 

 nutná oprava silnice, oprava mostku přes potok 

 od JZD jde často takový smrad, že se ani nedá otevřít okno. Je to cítit i u autobusové zastávky, cizí 

lidé o Lukavici říkají, že smrdí 

 vybudovat venkovní kulturní stánek 

 nezodpovědnost řidičů, někdy se nedá přejít ani po přechodu v době, kdy chodí děti do školy! 

 Těším se na muzeum, ale nejde všechno hned. Mám 100 let staré jízdní kolo (kovářská práce). 

Přispěla bych i 60 let starým robotem. Ale nebudeme předbíhat. Paní starostka se stará a já ji 

obdivuji, má kolem sebe dobré lidi, kteří jí pomáhají. Všem Vám děkuji. 

 provoz na místní komunikaci mezi hřbitovem a silnicí, nedodržování snížené rychlosti - vyhýbání 

těžké zemědělské techniky (proč nejezdí JEDNOSMĚRNĚ!), proč musí parkovat kamión na místní 

komunikaci? 

 V současné době je nejhorší stav komunikací (i hlavních). Jak s nadsázkou říkám „nejhorší ve střední 

Evropě“. Je to dáno extrémní vytížeností hlavně vozidel nad 3,5 t a současnou prací na kanalizačním 

systému. Díky letohradskému viaduktu omezení objíždění těchto vozidel zřejmě nepřipadá v úvahu. 

Bude potřeba spoléhat na kvalitní přípravu a provedení těchto silnic. 


